
Protokół Nr 333
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 28 grudnia 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1350. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik
oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,
b) zmieniająca uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu

ofert pn.: "Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia
punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie
powiatu koneckiego w 2024 r."

3. Informacja w sprawie dotacji celowych dla Zespół Opieki Zdrowotnej
w Końskich na zakup klimatyzatorów, wykonanie instalacji ciepłej wody,
dostosowanie lądowiska dla helikopterów.

4. Rozpatrzenie wniosku Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

o zatrudnienie przez Starostwo koronera.
5. Sprawy różne:

./ informacja w sprawie odpowiedzi dla czasopisma "Katowice Dziś",

./ informacja dotycząca stanowiska Sejmiku Województwa
Świętokrzyskiego w sprawie uczczenia 25-lecia Województwa
Świętokrzyskiego.

6. Zakończenie obrad.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

Na wniosek Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych

i Mienia Powiatu - Pani Barbary Panek Zarząd rozszerzył porządek obrad

dzisiejszego posiedzenia w punkcie 2. o podpunkt c) dotyczący podjęcia uchwały

w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie przez I Liceum Ogólnokształcące im.

Komisji Edukacji Narodowej w Końskich sali lekcyjnej. Zarząd przyjął porządek

obrad po uwzględnieniu zmian.

Ad. 2
a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany obejmują jedynie stronę wydatkową

budżetu, polegają na przesunięciach pomiędzy paragrafami klasyfikacji

budżetowej i zostały przygotowane na wnioski jednostek organizacyjnych

powiatu.

Uwag do projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 209/2023 w przedmiotowej

sprawie.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie zmiany

uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert pn.:

"Realizacja zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu

nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego poradnictwa

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego

w 2024 r." Oznajmiła, że zmianie ulega treść § 1 w zakresie kwoty dotacji

przeznaczonej na realizację w/w zadania. Kwota ta zmienia się o 1,80 zł.

Odczytała projekt uchwały.

Uwag do projektu uchwały nie było.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 210/2023 w przedmiotowej

sprawie.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał Panią Naczelnik

o informacje w zakresie przystąpienia do realizacji w partnerstwie z Politechniką

Świętokrzyską projektu "Uczeń - Student", o którym była mowa na sesji Rady

Powiatu w dniu dzisiejszym.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska odpowiedziała, że pierwotnie projekt zakładał bardzo duża kwotę

wkładu własnego - ok. 400 000 zł. Obecnie szkoły przystępują do projektu na

innych zasadach, nie jest wymagany wkład własny pieniężny. W kwestii

uczestnictwa w projekcie I Liceum Ogólnokształcącego w Końskich dodała, że

Pani Dyrektor nie występowała o zgodę do powiatu.

c) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

wyrażenia zgody na wynajęcie przez I Liceum Ogólnokształcące im.

Komisji Edukacji Narodowej w Końskich sali lekcyjnej. Oznajmiła, że

wnioskoda~cy wyrazili chęć wynajęcia sali lekcyjnej na potrzeby

przeprowadzenia kursów nauki jazdy, na okres trzech lat. Odczytała projekt

uchwały.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 21112023 w przedmiotowej

sprawie.

Ad.3
Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiademy poinformowałZarząd, że dyrekcja Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich złożyła wnioski o dotacje celowe przyznane na zakup

klimatyzatorów, wykonanie instalacji ciepłej wody oraz dostosowanie lądowiska

dla helikopterów, zgodnie z umowami zawartymi z Powiatem.
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Ad. 4

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny poinformowałZarząd, że zgodnie z ustaleniami przeprowadził

rozmowę z lekarzami, którzy mogliby podjąć się wykonywania zadań koronera.

Lekarze poprosili o spotkanie w celu omówienia szczegółów sprawy. Podkreślił,

że w jego ocenie wystarczyłoby, aby powiat zatrudnił dwóch lekarzy.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o formę finansowania

zadań koroneta t.j. czy zapłata będzie naliczana od przypadku, czy też powiat

będzie płacił także za gotowość do podjęcia pracy.

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny odpowiedział, że zasadną byłaby płatność "od przypadku".

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski oznajmił, że przeprowadzono

rozpoznanie w zakresie funkcjonowania koronera w innych powiatach.

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny stwierdził, że inne powiaty płacą za działania koronera "od

przypadku". Podkreślił, że w związku z zaistniałymi sytuacjami opisanymi

w piśmie Zespołu Opieki Zdrowotnej nie można odkładać podjęcia decyzji

w przedmiotowej sprawie. Ponadto do zatrudnienia koronera obligują powiat

przepisy prawa.

Zarząd upoważnił Z-ce Naczelnika Wydz. PS do prowadzenia dalszych

rozmów z potencjalnymi kandydatami na powiatowego lekarza koronera.

Ad. 5
W sprawach różnych:

./ Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski zapoznał Zarząd z treścią

odpowiedzi przesłaną dla czasopisma "Katowice Dziś" . Oznajmił, że

pytania skierowano do powiatu w oparciu o prawo prasowe i odpowiedzi

wpisują się w informację jawną.
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./ Zarząd zapoznał się z informacją dotyczącą

Województwa Świętokrzyskiego w sprawie

Województwa Świętokrzyskiego.

stanowiska Sejmiku

uczczerna 25-1ecia

./ Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski złożył obecnym na

posiedzeniu życzenia noworoczne podziękował za całoroczną

współpracę,

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1420 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

..... ...... ........~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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